## **Shawn Tong**

## Senior Clarinet Teacher

## PROFILE

- Shawn Tong is a highly accomplished clarinetist with a distinguished educational background, having studied under renowned mentors such as Anthony McGill, Principal Clarinetist of the New York Philharmonic; Deborah Chodacki, Clarinet Professor at the University of Michigan; and Fan Lei, Clarinet Professor at the Central Conservatory of Music.
- Shawn's teaching approach is characterized by a keen ability to tailor lessons to suit each student's unique personality and learning needs.
- In terms of performance, Shawn's achievements include winning first prize 范磊 at the 2018 Boston International Youth Wind Music Competition, participating in numerous symphonic and chamber music concerts with the National Youth Orchestra of the United States, and Conservatorium of Music in 2023.
- Shawn also specializes in teaching AMEB clarinet grades, particularly focusing on beginners through to advanced levels.
- Availability: Friday&Sunday (few available spots)



Shawn Tong 师从美国纽约爱乐乐团单簧管首席 Anthony Mcgill;密歇根大学单簧管教授 Deborah Chodacki,中央音乐学院单簧管教授

Shawn老师的教学风格:在美国,中国,澳洲有 超过十年教课经验,善于把握学生个性化特点因 材施教。

presenting a solo concert at the Sydney演出经历: 曾参加2018波士顿国际青年管乐大赛 单簧管一等奖,参加美国青年交响乐团多次交响 乐/室内乐演出,2023悉尼音乐学院独奏音乐 会。

> 老师偏向带AMEB 考级 - 初级别/中级别/高级别 微信+Delicatomusicacademy 咨询老师试课 时间! (星期五和星期天有少量位置)